
 

Algemene Ledenvergadering sv Houtwijk  

De Algemene ledenvergadering van 31 augustus kende zijn hoogte- en dieptepunten. Om met het 
laatste te beginnen; het grootste dieptepunt was de opkomst van de leden. Die was ronduit 
teleurstellend. Niet eerder bezochten er zo weinig leden een Algemene Ledenvergadering. Dat is 
jammer omdat het bestuur veel tijd had geïnvesteerd in de voorbereiding daarvan. Dit is immers het 
jaarlijkse moment waarop het bestuur verantwoording aflegt over het gevoerde beleid en de 
toekomstplannen. Jammer dat de leden- en ouders van jeugdleden de kans onbenut lieten om hier 
hun mening over te geven en eventueel eigen ideeën te opperen. Je zou kunnen concluderen dat de 
lage opkomst betekent dat iedereen tevreden is met hoe het nu gaat. Zo naïef zijn we gelukkig niet. 
Er zijn nog een hoop zaken die beter kunnen bij de club. Laten we daar met elkaar over in gesprek 
blijven ook buiten de ledenvergaderingen om.  Wij rekenen erop dat je er op de volgende Algemene 
Ledenvergadering bij zult zijn. Om enig idee te krijgen van wat zich allemaal heeft afgespeeld bij de 
club in de afgelopen twee jaar publiceren wij ook het verslag van het secretariaat over de afgelopen 
twee jaar.    

 

 



 

Twee nieuwe Ereleden sv Houtwijk 

Hoogtepunt tijdens de Algemene Ledenvergadering was de benoeming van twee nieuwe Ereleden. 

Als eerste werd naar voren geroepen Nico van Lieshout. Een stille doch onmisbare kracht. Lid van de 
vereniging sinds 1996. Al vanaf dat hij zelf nog in de jeugd speelde, was hij betrokken bij de 
jeugdafdeling als leider/trainer of redactielid van Ravaria, het toenmalige jeugdblad van RAVA.  

Die jeugdafdeling heeft hij nooit losgelaten, want ook nu nog traint hij elftallen en maakt hij nog 
steeds en alweer onderdeel uit van de jeugdcommissie. Naast het jeugdwerk vervulde hij ook andere 
taken veelal onzichtbaar voor de rest van club. In het Zuiderpark o.a. theezetten en lijnen kalken. En 
nog steeds zien we hem nog bekertjes vol schenken – nu met limonade – en kan je hem nog op een 
vrijdag de lijnen van veld 2 zien kalken.  

Inmiddels is dat jeugdlid zo’n 45 jaar ouder geworden. Los van zijn vrijwilligerswerk was hij jarenlang 
een vaste waarde voor het 1e elftal en ook in de zaal stond hij bekend om zijn snoeiharde schot dat 
zelfs één keer de keeper van de tegenpartij een gebroken pols bezorgde. Een knieblessure maakte 
helaas een einde aan zijn carriere op het hoogste niveau. Hij wist daarna  het trainer-coach III 
diploma te behalen. Ook scheidsrechterde hij als officieel bondsscheidsrechter bij de KNVB op het 
niveau van standaard elftallen. Voor sv Houtwijk vervulde hij diverse functies in het bestuur: als 
voorzitter jeugdcommissie (van 1987-1992 en van 2009-2011). Ook is hij secretaris in het dagelijks 
bestuur geweest (1999-2000 en 2011-2014). Altijd deed hij dat naast activiteiten binnen de 
jeugdafdeling. Ruim 40 jaar vrijwilligerswerk laat zich niet in een paar zinnen samenvatten. Daar kan 
je een boek over schrijven. Maar dat is zeker niet de bedoeling en ik denk ook niet wat Nico wil. Voor 
zijn verdiensten voor de club waar we hopelijk nog lang van mogen profiteren heeft het bestuur Nico 
voorgedragen voor het Ere lidmaatschap van de Club waarmee de aanwezigen van harte instemden. 

Daarna was het de beurt aan Peter Grootscholten om naar voren te treden. Al sinds 1964 lid van de 
club nadat hij het eerst bij Vredenburch had geprobeerd. Iemand die graag in de schijnwerpers staat  
en als het maar even kan de publiciteit zoekt. Dit niet altijd tot tevredenheid van zijn vrouw en 
kinderen. Aan hem ging geen begenadigd voetballer verloren heb ik uit betrouwbare bron vernomen. 
Maar als vrijwilliger was hij zeker de steun- en toeverlaat voor met name de vele wedstrijd 
secretarissen en trainers waarmee en waarvoor hij gewerkt heeft. De laatste jaren kennen we hem 
vooral als  de man die de scheidsrechters ontving en regelde. En niet alleen voor Houtwijk.  In de 
laatste jaren heeft hij honderden KNVB-scheidsrechters en geprobeerd ze te laten vertrekken met 



een goed gevoel over de club. Daarnaast blij hij een man die graag de lijnen uitzet. Op veld 2 
weliswaar waar hij elk jaar weer iemand van KMD voor weet te porren tegen de vergoeding van een 
fles wijn. 

In een ver verleden (vanaf 1984) vormde hij in het Zuiderpark al met o.a. Walter van Leeuwen en 
Nico Graaman de seniorencommissie. Hij was in de periode van 1979 tot 2000 ook zelf actief als 
verenigingsscheidsrechter. In 1988 werd hij ook nog rapporteur (waarnemer veiligheid) voor de 
KNVB en bezocht vele verenigingen in en rond Den Haag, het is dan ook niet zo gek dat hij overal 
waar hij komt, herkend wordt. Peter was bij sv Houtwijk tevens een aantal jaren lid van de Waarde & 
Normen commissie. 

Nog steeds levert als vliegende verslaggever wedstrijdverslagen aan bij Het Haags Amateurvoetbal en 
ook hier niet alleen die van sv Houtwijk. Zijn verslagen van sv Houtwijk zijn altijd realistisch waarbij 
hij ook altijd probeert de vereniging in een goed daglicht te zetten. En als dat echt niet lukt schijft hij 
gewoon geen verslag.  Is ook een oplossing. 

Peter is ook bekend om zijn vasthoudendheid, als hij iets in zijn kop heeft, laat hij dat niet meer los, 
vaak een reden waarom het resultaat er dan wél komt. Zo is hij nu weer bezig met de bestrating voor 
ons clubgebouw waar de wortels van bomen de bestrating omhoog drukken en struikelpartijen bijna 
niet meer te voorkomen zijn. De gemeente is gewaarschuwd, als je Peter op je pad treft kan je maar 
beter in actie komen anders kom je niet van hem af. 

Peter is al op vele manieren onderscheiden voor zijn vrijwilligerswerk, door de KNVB met een gouden 
speld, de vereniging met het lidmaatschap van verdienste en een koninklijke onderscheiding. Eén 
onderscheiding ontbrak er nog echter en deze stond hoog op zijn wensenlijstje Gezien zijn 
verdiensten voor de club werd ook Peter voorgedragen voor het Erelidmaatschap van de club. En ook 
hier stemden de aanwezigen van harte mee in. 

 

Wijzingen in het bestuur. 

De Algemene Ledenvergadering ging ook akkoord met een aantal wijzigingen in het bestuur. Nieuw 
in het bestuur werd gekozen Andries Bongers die de kwaliteitszetel Jeugdzaken in het bestuur 
vervult. Hij doet dat als jeugdvoorzitter al een tijdje maar was formeel nog niet benoemd. Aftreden 



waren Voorzitter Ed Jacobs en 2e voorzitter Rinus van Roon.  Rinus heeft in de afgelopen jaren een 
belangrijke bijdrage geleverd op de achtergrond met vooral de focus op sponsoring en selectiezaken.  
Was in deze rol niet meer herkiesbaar. Uiteraard wordt Rinus bedankt voor zijn inzet in de afgelopen 
jaren en hopen we hem nog vaak op de club te zien. Ed jacobs ruilt zijn voorzittersrol om persoonlijke 
redenen in voor die van algemeen bestuurslid.  Daarvoor is meer dan voldoende werk dat nu nog 
blijft liggen. Penningmeester Paul Weeda heeft aangegeven zijn functie aan het eind van dit seizoen 
neer te leggen. Conclusie is dat we op zoek moeten naar een nieuwe algemeen voorzitter en 
penningmeester.  Dat wordt zeker geen makkelijke zoektocht. Interesse?  Ga eens met iemand van 
het bestuur in gesprek om te kijken wat de functie inhoudt. 

 

Jaarverslag Secretariaat Seizoenen 2020/2021 en 2021/2022. 

Op 19 februari 2020 is het huidige bestuur aangetreden en had de navolgende doelstellingen: 
 
- Het groeien als vereniging (in aantallen en specifiek de jeugdafdeling) om de onderbespeling  
              van de velden op te lossen 
- Meer binding met de wijk realiseren waarbij een win win situatie nagestreefd wordt 
- Het wegwerken van achterstallig onderhoud aan het complex en de accommodatie te  
              verbeteren 
- Het op orde brengen van de financiën van de vereniging 
- Het invoeren van een vrijwilligersbeleid 
- De communicatie met de leden structureel te verbeteren. 
- De communicatie met de gemeente, haar afdelingen zoals OCW, Sportsupport en  
              Sportvoorzieningen en het stadsdeelkantoor Loosduinen te optimaliseren. 
 
Om deze doelstellingen te realiseren is er door het bestuur veel vergaderd. Om u een idee te geven 
vanaf de start, 19 februari 2020 t/m 31 augustus 2022 is het bestuur ruim 40 keer bij elkaar 
gekomen. Een frequentie van in het eerste jaar van 1x per 2 weken naar momenteel 1x per maand. 
Met de opmerking dat de voorzitter Ed Jacobs zich iedere vergadering weer voor nam de vergadering 
conform planning af te sluiten, doch pas bij zijn laatste keer als voorzitter hierin geslaagd is. Het werd 
dus altijd nachtwerk. 
 
Het groeien als vereniging in aantallen en specifiek de jeugdafdeling 
In het seizoen 2020/2021 bestond de jeugdafdeling uit 4 teams, In het seizoen 2021/2022 is de 
jeugdafdeling gegroeid naar 8 elftallen en een groep kleintjes in de leeftijd van 5 tot 7 jaar die alleen 
onderling partijen spelen. In 2 jaar tijd een verdubbeling. Totaal 140 jeugdleden. 



 
Ook is de jeugdcommissie erin geslaagd voor de gehele jeugdafdeling een sponsor (Jumbo 
Supermarkt) aan te trekken. 
 
Tevens is er een nieuw jeugdcommissie bestuur aangetreden met als voorzitter Andries, Soeresh 
secretaris, Nico VZ TC, Petra activiteiten en Daniel ondersteuning vanuit SWDH.  Een leuk team, dat 
er wat van wil maken, zoals ze zelf zeggen, maar zij hebben nog genoeg taken en plekken die 
ingevuld kunnen worden. Denk aan helpen bij activiteiten of toernooien etc. Voor enkele uren per 
week of maand of langere periodes. 
 
Voor de jeugdafdeling is de afgelopen jaren een uitgebreide trainersstaf, met ondersteuning van de 
SWDH, opgezet, wat inhoudt dat ieder elftal een trainer heeft en er getraind wordt conform het 
jeugdbeleidsplan met als doelstelling de jeugd zo hoog mogelijk te laten voetballen. 
 
De seniorenafdeling zaterdag en zondag 
De bestuursleden verantwoordelijk voor deze afdelingen zijn: 
John Tiemens voor de zaterdag afdeling 
Ben van Lieshout voor de zondag afdeling 
 
De Zaterdagafdeling startte het seizoen 2020/2021 met 3 elftallen en de zondag afdeling met 1.  
Helaas duurde het seizoen maar tot 14 oktober en werd door Corona niet afgemaakt. 
In het seizoen 2021/2022 startte de Zaterdagafdeling met 2 elftallen en de Zondagafdeling met 3 
elftallen. Helaas zijn de 2 nieuwe elftallen op zondag kort voor het einde van het seizoen gestopt 
wegens onderbezetting.  
 
Positief is dat ons eerste elftal op de zaterdag, na dit diverse seizoenen door oa Corona het 
kampioenschap cq promotie gemist te hebben, kampioen geworden is in de 4e klasse en het komend 
seizoen in de 3e klasse hun voetbal talenten zullen mogen laten zien. Om een betere aansluiting te 
krijgen tussen eerste en tweede elftal is ervoor gekozen om ook het tweede elftal de status van 
selectie elftal te geven. 
 
Totaal starten de senioren dit seizoen met 4 elftallen. Alle elftallen zijn goed bezet door nieuwe 
aanwas. Leuk is om te vermelden dat het nieuwe elftal op zaterdag voor een groot gedeelte bestaat 
uit oud Houtwijk jeugdleden. 
 
Meer binding met de wijk realiseren waarbij een win win situatie nagestreefd wordt 
 
Het wijkberaad Houtwijk maakt gebruik van een gedeelte van onze vergaderruimtes en worden 
samen oa met hen diverse activiteiten georganiseerd, zoals het Springkussen festival, Halloween, 
open dagen etc., waarbij de gehele wijk Houtwijk uitgenodigd wordt. Daarnaast is ons clubgebouw al 
enige keren stembus bureau geweest. Ook wordt het clubgebouw regelmatig gebruikt voor 
vergaderingen van VVE’s uit Houtwijk. Het gevolg is een grotere naamsbekendheid van onze 
vereniging in de wijk en hiermee meer aanmeldingen van (jeugd) leden uit de wijk. 
 
Het wegwerken van achterstallig onderhoud aan het complex 
 
In de afgelopen seizoenen is de binnenkant van de kantine door een aantal vrijwilligers (met een 
sponsor voor de verf) geschilderd, is er veel klein en vaak onzichtbaar reparatiewerk verricht 
(verstopte toiletten, niet werkende lampen, alle lampen binnen en buiten vervangen door led etc.), 
de buitenzijde van het gebouw is geschilderd door de gemeente (Project Helpende Handen). 
Er is echter nog veel te doen, er staat nog een lijst van 20 punten open. 



Ook is er een opslag buiten gecreëerd, tussen het eerste en tweede veld, met medewerking van de 
gemeente, voor de opslag van trainingsmateriaal, zoals de trainingsdoelen.  
De bomen rondom het parkeerterrein, waar van de takken, zowel laag als hoog, zwaar over het 
parkeervlak en gebouw hingen, zijn gesnoeid, waardoor men zich ook daar ’s avonds veiliger kan 
begeven. Ook mede door de buitenverlichting die nu eindelijk goed werkt. 
 
Het in orde brengen van de financiën van de vereniging 
 
Bij het aantreden van het huidige bestuur in februari 2020 was de financiële situatie bij onze 
vereniging zeer slecht te noemen. Daarnaast vielen wij met onze neus in de boter. Op 15 maart was 
de eerste lockdown. Dus geen voetbal (wedstrijden en trainen) meer, dus geen kantine inkomsten 
meer. Zaken die onze financiële situatie niet verbeterden. 
 
Door een goede kostenbeheersing (oa door het doen van investeringen in duurzaamheid, dus 
verlagen van gas/licht en waterkosten), een goed contributie inning systeem, het aanvragen en 
verkrijgen van de diverse Corona subsidies, de korting op de veldhuur van de gemeente Den Haag, de 
speciale regelingen van de Centrale Overheid en KNVB, het onderhandelen over de inkoop prijzen 
met de diverse leveranciers (zoals Heineken, Coca Cola, Soft Drinks), het plaatsen van een nieuwe 
koffiemachine en kassa etc., is het gelukt de afgelopen seizoenen zonder grote kleerscheuren door te 
komen. 
 
Het invoeren van een vrijwilligersbeleid 
Zoals iedere vereniging in Den Haag, beter gezegd in Nederland, heeft onze vereniging een grote 
continue behoefte aan vrijwilligers voor diverse taken/projecten, voor een uurtje per 
week/maand/jaar, of voor een bestuursfunctie, waar je wat meer tijd voor vrij moet maken. 
Eigenlijk vindt dit bestuur dat het heel normaal is dat ieder lid (spelend of niet) cq ouder zijn bijdrage 
dient te leveren aan de vereniging. Samen doen wij het want samen zijn wij de vereniging!!! 
 
De afgelopen seizoenen tot enige maanden geleden heeft onze vereniging kunnen terugvallen, 
geheel kosteloos, op een Stip medewerker, welke allerlei taken door de week vervulde, een soort 
conciërge. Helaas heeft deze Stip er een baan gevonden en een nieuwe Stip er is nog niet gevonden. 
 
Het gevolg is dat steeds meer taken op de schouders van de huidige vrijwilligers terecht gaat komen 
en het bestuur genoodzaakt is betaalde krachten hiervoor aan te trekken, wat een verhoging van de 
kosten veroorzaakt. Het voorafgaande heeft het bestuur doen besluiten een vrijwilligersbeleid in te 
gaan voeren. 
 
De communicatie met de leden structureel verbeteren 
 
In de afgelopen seizoenen is getracht de communicatie met de leden te optimaliseren. Er is een 
nieuwe site, regelmatig verschijnt er een nieuwsbrief met hierin alle nieuwtjes over de vereniging en 
er worden ouderavonden per elftal georganiseerd om de ouders directer te informeren en 
tegelijkertijd meer te betrekken bij onze vereniging. Maar wij realiseren ons dat het nog beter kan en 
moet. Hiervoor gaan we ons het komend seizoen inspannen waarbij verbetersuggesties of nog beter 
helpende handjes van harte welkom zijn. 
 
De communicatie met de gemeente Den Haag, haar afdelingen zoals OCW, Sportsupport en 
Sportvoorzieningen en het Stadsdeelkantoor Loosduinen te optimaliseren. 
 
Helaas bleken dat de contacten met de gemeente Den Haag, haar afdelingen en het 
Stadsdeelkantoor Loosduinen redelijk verwatert cq niet meer te bestaan. 



De afgelopen seizoenen zijn gebruikt om deze weer te optimaliseren en wij kunnen stellen dat 
momenteel deze weer zijn zoals ze horen en dat er weer, op alle niveaus, op een goede manier 
samengewerkt wordt,  waardoor er op hun (noodzakelijke) ondersteuning gerekend kan worden.  
 
Vrijwilligers gezocht 
 

 
 
Aan het eind van de vergadering werd nog eens gewezen op het feit dat de vereniging alleen kan 
functioneren bij voldoende vrijwilligers. Die zijn er (nog) niet. Er werd een inkijkje gegeven in de 
openstaande vacatures wat laat inzien dat op dit gebied nog veel werk aan de winkel is. 
 
De volgende Algemene Ledenvergadering zal als het lukt eind november gehouden worden. We gaan 
u tijdig informeren over de datum en rekenen dan op een aanzienlijk hogere opkomst van de leden 
dan deze keer.   
 


